
Geachte voorzitter, wethouder en gemeenteraad. 

Dank voor de mogelijkheid om hier in de gemeenteraad inspraak te mogen doen. 

Ik spreek in namens de Werkgroep Windmolens Vriezenveen die ruim 80 huishoudens 

vertegenwoordigd in Vriezenveen Zuid-Oost. 

Zoals net ook aangegeven door mevrouw Kuiphuis zijn we als inwoners zeer teleurgesteld over de 

windturbineplannen van de gemeente Twenterand.  

Ja, als inwoners zijn we boos...  

Boos omdat ook nu weer onze gezondheid en woonomgeving onderschikt aan geld en rendement 

Boos omdat u garanties op een veilige en gezonde leefomgeving steeds voor u uitschuift. 

Boos omdat u schrijft dat de hinder wel beperkt mag worden als we de opgave maar wel kunnen 

realiseren. 

We voelen ons op deze manier niet serieus genomen. 

En wanneer u ons wél serieus wilt nemen stop dan gelijk deze absurde onveilige plannen. 

 

De plannen houden geen rekening met de door de raad aangenomen moties en amendementen die 

ons zouden moeten beschermen. En dat terwijl u zegt regie te willen houden… 

U wilt geen onomkeerbare besluiten nemen (A10) zonder eerst een onafhankelijk 

gezondheidsonderzoek te doen. Het besluit wat nu voorligt is zo’n onomkeerbaar besluit. 

En wat doet u? Laat u nu eerst een onafhankelijk gezondheidsonderzoek doen zoals beloofd? 

 

In het raadsvoorstel staat dat de reden van deze volgende stap is dat u als volksvertegenwoordigers in 

april ingestemd hebt met het beleidskader.  Dus u bent verantwoordelijk voor dit windbeleid ! 

Als raad hebt u de controlerende taak op het college. Neem alstublieft actie om het college te dwingen 

alsnog de door u gestelde kaders op te nemen.  

En maak een vuist naar de Provincie omdat de opgave niet opgedrongen kán worden. Volgend jaar is 

de opgave van 35 TWh nl. al gehaald en is er geen publiek belang meer volgens professor staatsrecht 

Douwe Jan Elzinga (Stibabo).  

En dan nog even dit over de geluidsnorm. 

In de nieuwe landelijke geluidsnorm staat heel duidelijk dat de 37 dB Lden 90% minder overlast geeft 

dan de gehanteerde 45 dB Lden.  Dat geeft toch wel aan welke overlast de 45 dB norm geeft !  

Is dit bij u bekend? 

En dit alleen maar om het plaatsingspotentieel te vergroten ten koste van onze woonomgeving. 

Ons devies is daarom : Ga voor behoorlijk bestuur, doe eerst onderzoek en maak daarna pas beslissing 

over een geluidsnorm! 

Niet andersom. Dat doe je bij medicijnen niet; en hier ook niet. 

 

Inspectie voor Leefomgeving zegt over de Lden norm : De Lden is niet handhaafbaar, is fraudegevoelig 

en beschermt omwonenden niet. De norm geeft geen bescherming tegen slaapverstoring door 

piekbelasting en tegen cumulatie van geluid. De keuze voor een jaargemiddelde is vragen om 

problemen.  

De Vercammen richtlijn beschermt niet tegen laagfrequent geluid. Een percentage van 10% 

gehinderden is hiermee nog steeds toegestaan. Dit is absurd en ongehoord! 

Kunnen we straks bij u terecht als wij in de problemen zitten ? 

  



De raad geeft steeds aan dat draagvlak belangrijk is. Maar hoe kun je draagvlak creëren als je niets met 

de inbreng van de inwoners doet. Of moeten we eerlijk constateren dat onze mening niet belangrijk is 

? 

 

We roepen u als raad en wethouder dringend op om de lokale normen niet vast te stellen om 

bovengenoemde argumenten en eerst te zorgen garanties op 100 % veiligheid en gezondheid omtrent 

de windparkplannen rond Weitemanslanden en Vriezenveen Zuid-Oost. 

We hebben als inwoners volgens landelijk én Europese wetgeving recht op een gezonde en veilige 

leefomgeving.  

Met dit ontwikkelkader respecteert u dit niet!  

We zullen daarom met alle mogelijke middelen blijven strijden voor ons recht op een fatsoenlijk 

bestaan in de gemeente Twenterand.   

Wat wilt u : Jarenlange juridische procedures van de Raad van State tot aan het Europees Hof of een 

keer de inbreng van de inwoners van het zoekgebied serieus nemen en dit verwerken in beleid. 

 

Komt u ook aan onze kant staan? 

 

Bedankt voor uw aandacht. 

 

 


